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Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságának 2024. február 28. (szerda) napján 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag- 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (! jegyző megbízásából 
jegyzői megbízottként)- 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 

 dr/ Varga !ndrás osztályvezető; 

 Herr Teréz főépítész- 
 Sudár Szabolcs informatikus- 
 

Meghívott: Csukle Tibor ügyvezető igazgató/ 
 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági 
tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 9 órakor megnyitja. 

 

Bomba Gábor elnök: Egy javaslatom lenne, hogy az 5-ös napirendi pontot javaslom a következő 
ülésünkön tárgyalni, mert tartanánk egy egyeztetést, akár helyszínit is. A „Forgalmi rend 

felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek” tárgyú előterjesztést javaslom most levenni a napirendről és 
a következő ülésre behozni/ Illetve azt javasolnám, hogy a a távhővel kezdjünk, hogy ügyvezető úrnak 
ne kelljen végig ülnie az ülést/ !ki egyetért azzal, hogy levegyük az ötös napirendi pontot, emelje fel a 

kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek” napirendi 
pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott.   

 

Bomba Gábor elnök: ! sorrendmódosításra szavaznánk, aki egyetért vele, tegye fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a sorrendmódosításra vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott;   
 

!z elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

Bomba Gábor elnök: Volt 3 új napirendi pont javaslat, ami kiküldésre került, Javaslat „Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzatának Egészségügyi Gondnoksága üzemeltetésében lévő 
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létesítményeinek takarítási feladatainak ellátása II/” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló 
döntésének jóváhagyására, 61-es számú előterjesztés, „Bútorbeszerzés az Illyés Gyula Könyvtár 
Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer (KSZR) számára/” 62-es előterjesztésként került kiküldésre, 
illetve Javaslat a „Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által saját 
forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt meghaladó értékű 
közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói feladatok 
ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban indított beszerzési eljárás lezárásáról 
szóló döntés jóváhagyására, 63-as számú előterjesztésként került kiküldésre, ezek úgy látom, hogy 
mind nyílt ülésre javasoltak. Akkor aki egyetért az új napirendek felvételével, kérem emelje fel a kezét.  

 

! bizottság az új napirendek elfogadására irányuló javaslatot 4 igen, nem és tartózkodás nélkül 
elfogadta. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel az új napirendi pontok felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;   
 

!z elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot a 

kiegészítésekkel, módosításokkal együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Déli Fűtőmű K5-K6 

kazánok kéményével kapcsolatos azonnali szükséges intézkedések megtételére 

(60/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(26/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(44/ számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala használatában 
lévő informatikai eszközeinek selejtezésére 

(59/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Önkormányzati tulajdonban levő faház hasznosítása 

(51/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

6. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 

(53/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

7. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 

(54/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

8. napirendi pont: 

Közterület-használati díj mellőzése iránti kérelem 

(55/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

9. napirendi pont: 

!z ESŐM!NÓK Tolna Megyei !utistákért Egyesület közterület használati díj mellőzése iránti 
kérelme 

(56/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 
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10. napirendi pont: 

Állásfoglalás fizető parkolóhelyek térítésmentes használatára 

(58/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

11. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;;/2024; (<;) önkormányzati 
rendelete  a településkép védelméről szóló 8/2021; (III; 8;) önkormányzati rendelete módosításáról 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(37/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

12. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) önkormányzati 
rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004; (XII; 1;) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(47/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

13. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén keletkező, nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz ideiglenes begyűjtésére irányuló szerződés megkötésére- 

Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(36/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

14. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Egészségügyi Gondnoksága 
üzemeltetésében lévő létesítményeinek takarítási feladatainak ellátása II;” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(61/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

15. napirendi pont: 

„Bútorbeszerzés az Illyés Gyula Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer (KSZR) számára;” 

tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének jóváhagyásáról   
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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16. napirendi pont: 

Javaslat a „Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által saját 
forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt meghaladó 
értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói 
feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban indított beszerzési 
eljárás lezárásáról szóló döntés jóváhagyására 

(63/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

ZÁRT: 
 

17. napirend pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, zártkert 7889; hrsz; alatt bortároló pince 
bővítésére 

(57/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Déli Fűtőmű K5-K6 

kazánok kéményével kapcsolatos azonnali szükséges intézkedések megtételére 

(60/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Köszönöm szépen, hogy előre vettetek, a kazán házunkban az 5-ös, 
6-os helyrajzi számú kazánoknak egy kéménye olyan mértékben korrodált, hogy mindenképpen le kell 
bontani, erre készültek korábban statikus vélemények, készült egy megerősítési terv, megpróbáltuk 
megerősíteni, de a megerősítést is csak úgy fogadták el, hogy március 31-ig le kell bontanunk a 

kéményt, ameddig nem jönnek ezek az viharos időszakok, mert attól kell félni, hogy bedől az egész, 
olyan mértékben korrodált/ Kértünk indikatív ajánlatokat a kéményre, gyakorlatilag ez ilyen 
100.000.000 forint körüli beruházás lenne, ebben benne van a tervező, és a 100 millióval benne vannak 
a hőhasznosítók és a füstcsatornáknak a kiépítése, tehát nemcsak a kémény maga/ Elkezdünk 
ajánlatokat kérni, ugye miután csak banki finanszírozás jöhet szóba, így kértünk a banktól ajánlatot, 
meg is kaptunk egy indikatív ajánlatot, tehát odáig eljutottunk, hogy kaphatunk hitelt tőlük, 
hitelképesek vagyunk, illetve azt el kell mondanom, hogy amennyiben megépül ez a 2 kazánt szolgáló 
kémény, a hozzátartozó hőhasznosítókkal, akkor ez valahol megtérülő beruházás is, mert a 
hőhasznosítók évente, hogy ha nem lenne rajta hőhasznosító, egy 50.000.000 forinttal több lenne a 
gáz költségünk. Azért látni kell, hogy ez valahol visszajött, de nyilván ahhoz az kell, hogy megépüljön, 
meg, hogy ezeket a kazánokat használjuk, ha nem építjük meg, akkor a kapacitásban olyan hiányunk 
van, ami télen gondot okozna a hőellátásban, tehát mindenképpen le kell bontani, mindenképpen újat 
kell építeni, és most azt ketté kellene bontani, mert a bontást azt meg kéne kezdeni, mert márciusig le 
kéne bontani, minél gyorsabban. Erre kértünk indikatív ajánlatokat, ebből tudjuk közel 4-5 milliós 
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munka a bontási munka, és utána pedig kértünk be hivatalos ajánlatokat, még több cégtől is, hogyha 
ez lezárul, akkor tudjuk lezárni azt, hogy a bontás mennyibe kerül, és miután közbeszerzés és a 
kéményépítés, ezért ketté kell választanunk a dolgot, ahogy lebontottuk, akkor mehet a közbeszerzés 
és a kéményépítés, amennyiben lesz nyertes ajánlat/ !rra kérnénk engedélyt, hogy ezt lebonyolítsuk, 
egy 100 milliós beruházásról van szó, elkezdjük a terveztetést, elkezdenénk, mondom, a banktól már 
kértünk ajánlatot, indikatív van, és elkezdjük a kémények lebontatását a győztes pályázóval, aki majd 
megnyeri. 

 

Bomba Gábor elnök: Jó, köszönjük szépen, ha jól értettem, akkor pár év alatt meg is tud térülni/ 
 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Igen, úgy külön plusz pénzt nem jelent, már a mostani kazánokon, 
amivel üzemelünk, azokon is van hőhasznosító, de az, hogy ennyibe kerül, azért annyi, mert ezekre is 
kerül rá, ugye a kéményre is kerül 2 darab hőhasznosító, tulajdonképpen így jön ki ez az összeg/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, köszönöm szépen! !zt látom még itt a határozatban, hogy a javaslat szerint 
közbeszerzési tervet kell majd benyújtanod, viszont azt is említetted, hogy lesz egy bontás. 

 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Igen, de külön, össze kell számítani úgyis/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! bontásra vonatkozóan, akkor meg gondolom a beszerzési tervet kell majd 
kiegészíteni, ha jól tudom/  
 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: ! terveket azt megrendeltük közben, mert amióta ezt 
előterjesztettük, azóta eltelt 3 hét, és azért elkezdtük csinálni, a bankot is megkerestük, mert annyira 
sürgős, hogy nincs idő vacakolni, és kértünk be mondom bontási ajánlatokat is, úgyhogy ahogy 
eldöntődik, ki lesz a nyertes pályázó, bontatjuk is rögtön/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, köszönjük szépen. Van-e kérdésetek az ügyvezető úrhoz? Ha nincs jó, akkor 
az eredeti határozati javaslatra szavaznánk, aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

51/2024; (II;28;) határozata 

„Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Déli Fűtőmű K5-K6 kazánok 
kéményével kapcsolatos azonnali szükséges intézkedések megtételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 4/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 
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1. támogatja a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely. 

7100 Szekszárd, Sárvíz u/ 4/, cégjegyzékszám. 17-09-010782) előterjesztésben a Déli Fűtőmű 
HOK kazánházában a K5-K6 kazánok kéményével kapcsolatban rögzített azonnali intézkedési 
tervét- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. javasolja Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének, a 102 millió Ft/ 
hitelfelvétel jóváhagyását- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely. 7100 
Szekszárd, Sárvíz u/ 4/, cégjegyzékszám. 17-09-010782) ügyvezetőjét a kémény kivitelezéshez 
szükséges közbeszerzési eljárást tartalmazó közbeszerzési terv benyújtására; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Csukle Tibor ügyvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(26/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Mariann igazgatóságvezető: Köszönöm szépen! Nem egészíteném ki, a pénzügyi bizottságon 
elmondottak élnek itt is, de, ha bármilyen kérdésetek, van szívesen válaszolok/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, akkor az eredeti határozati javaslatra szavaznánk, aki egyetért vele, kérem 
emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

52/2024; (II;28;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
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ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyására” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ 
 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(44/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Mariann igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni, hogyha bármilyen kérdés van, akkor 
szívesen válaszolok/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, köszönöm szépen! Nekem itt lenne egy módosító javaslatom, az volt a 
többiekkel való egyeztetés eredménye, én úgy gondolom, hogy most ebben a szűkös helyzetben így 
támogatható azzal, hogy majd szeretnénk felülvizsgálni az áprilisi közgyűlésen. Én azt látom egy sorban, 

egyébként ez így nem is volt egyeztetve, hogy a profi csapatokra szánt támogatási összeg egyetlenegy 
csapathoz kerül, ahhoz képest meg 2 profi csapatnak is érkezett be kérelme, én azt javasolnám, hogy 
10.000.000 forintot hagyjunk ezen a soron, illetve a 30/000/000 forintot pedig tegyük be tartalékba 
azzal, hogy az áprilisi Közgyűlésen a 3 kérelmező, meg lehet, hogy még jön be egy 4/ kérelmező, 
közöttük szakmai alapon osszuk szét, ez lenne a módosítóm. Van-e javaslatotok, módosító, kérés, 
kérdés, vita? Jó, akkor a módosító javaslatra szavaznánk, aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen és 2 nem szavazattal nem 
fogadott el.  

 

Bomba Gábor elnök: !z eredeti költségvetési előterjesztésre szavaznánk, aki egyetért vele, kérem 
emelje fel a kezét/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen és 2 nem szavazattal nem 
fogadott el.  

 

Bomba Gábor elnök: ! bizottság nem hozott döntést a költségvetés ügyében/ 
 

4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala használatában lévő 
informatikai eszközeinek selejtezésére 

(59/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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Zsiga Mariann igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót, annyival egészíteném ki, hogy itt 5 darab 
régi, használt monitor értékesítéséről van szó, az előterjesztésben 5000 forint szerepel értékesítési 
díjként, közben az informatikus kolléga jelezte, hogy ez sok, ez az 5000 forint, így kérem a bizottságot, 
akkor állapítsa meg, hogy mit tart egy valós értéknek vagy egy értékesíthető díjnak. Annyit jeleznék, 
hogy 1000 forint alá nem javaslom menni, mert már maga a számlázás többe kerül, a papír, mind maga 
a művelet, tehát 1000 forint fölött kívánnám, vagy kérném megállapítani ezt az értékesítési összeget/ 
 

Bomba Gábor elnök: Péter is kérdezte, hogy ez pontosan milyen típusú monitor, már a szokásos ilyen 
laposak, vagy ez a nagy típusú? Típust nem látunk, csak azt, hogy pontosan miről beszélnünk, nem 
annyira kicsi a 20 colos, az nem olyan nagyon kicsi/ Hozzon be egyet és akkor látjuk, hogy milyen/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Behívom az informatikus kollégát/ 
 

Sudár Szabolcs informatikus megérkezik az ülésterembe. 
 

Bomba Gábor elnök: !z a kérdés, hogy milyen monitorok ezek? A lapos monitorok, már LCD-k vagy 

még a régi típusú nagy? 

 

Sudár Szabolcs Informatikus: 2014-ben vásárolt, az oldalukon már szürke, kiégett monitorokról 
beszélünk, amik közül a 18 monitorból 5 darabra volt igény, hogy megvennék a kollegák, a többi vagy 
holnap romlik el, vagy 6 hónap múlva, LCD 19, illetve 20 colos monitorok, vannak ilyen nagyon régi, 
nagyon kicsi, 2 éve őrizgetett és már 2 éve le kellett volna selejteznünk, csak a covid, meg egyéb okok 
miatt a szerverszobában ragadt, bent vannak a lépcső alatt, meg lehet nézni őket/ !zért nem gondoltuk 
aljegyző úrral, hogy fölajánljuk, ahogy múltkor, mert valaki hazaviszi, örül neki, és egy hét múlva 
elromlik, az nagyobb bosszúságot okoz talán/ Ez volt a meglátása aljegyző úrnak, úgyhogy én meg nem 
erőltettem, 24/000 forint vételár volt ezelőtt 10 évvel, ezért gondoltuk, hogy költségek, legalább a 
számlázási költségek, melynek én azt gondoltam, hogy egy 1000 forint névleges összegért elvihesse az 

5 kollega, de nem én döntöm el, hogy mi legyen vele, én csak javaslatot tettem/ 
 

Bomba Gábor elnök: Most Googleztam egy kicsit és 4-8000 forint között mennek most ezek a 20 colos 
öreg CD-k. 

 

Sudár Szabolcs Informatikus: Nem lett nevesítve, de olyan kollega akar vinni haza, aki azért letett az 
asztalra, de önök döntenek/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Javasolom, hogy tartsunk 2 perc szünetet/ 
 

! bizottság 2 perc szünetet tartott. 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, akkor rövid szünet után folytatnánk, az lenne a javaslatunk, illetve a 

javaslatom, hogy akkor a teljes állományt selejtezzük le, ez lenne a határozati javaslatban, mert nincs 
értéke ezeknek a monitoroknak, aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

53/2024; (II;28;) határozata 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala  
használatában lévő informatikai eszközeinek selejtezéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ (XII/ 1/) rendelete 16/ 
§ 11/ pontja alapján  
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala 
tulajdonában lévő a mellékelt selejtezési jegyzéken szereplő használatra alkalmatlan kis-, és 
nagyértékű tárgyi eszközök selejtezésre kerüljenek- 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető/Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a tárgyi eszköz nyilvántartásból 
vezesse ki a jegyzéken szereplő eszközöket/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Önkormányzati tulajdonban levő faház hasznosítása 

(51/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Kiegészíteni nem kívánom, súlyához mérten elég részletes 
előterjesztést készítettünk, 2 határozati javaslat szerepel benne, az egyik az értékesítést támogatná itt, 
ha a bizottság tagjai e tekintetben, ez irányba indulnának, szükséges lenne meghatározni egy összeget, 
a 2/ javaslat pedig, megkerestük a gazdasági társaságainkat, illetve az intézményeinket, hogy valaki 
igényt tart-e esetleg erre a faházra, 2 válasz érkezett és a 2/ határozati javaslatban mind a 2 intézmény 
neve szerepel, ha úgy dönt a bizottság, hogy az önkormányzat saját keretein belül hasznosítaná tovább 
ezt a faházat, akkor itt viszont dönteni kell, hogy kinek a részére adja használatba/ 
 

Bomba Gábor elnök. Jó, köszönöm szépen, hát én szerintem mindenképpen valamelyik 
intézményünknek vagy cégünknek adjuk oda, ha szükségük van rá, és vesznek egyet, akkor biztos, hogy 
drágábban fognak venni, meg többe kerül nekik, mint hogyha most megkapják/ Úgy látom, hogy 2 

intézmény, egy cég, meg egy intézmény jelentkezett, a Sportközpont Nonprofit Kft/, meg az óvoda, 
részemről az óvodának javasolnám átadni/ 
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dr; Varga !ndrás osztályvezető: Itt még akkor azt kellene esetleg eldönteni, mivel ez egy darus 
járművel szárítható csak ez a faház, hogy akkor ki viselje ennek a költségét/ ! hivatal szállítsa oda az 
adott helyszínre, vagy az Intézmény, aki megkapja ezt? 

 

Bomba Gábor elnök. Nekünk ugyanannyiba kerül, tehát javaslom, hogy a hivatal, ne az óvónénik 
rendeljenek szállítóeszközt, árba ugyanott vagyunk, hogy az egyik zsebünkből tesszük a másikba, 
javasolnám, hogy a hivatal, ti azért profibbak vagytok ebben, mint egy dadus vagy egy óvónéni/ Jó, 
akkor aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

54/2024; (II;28;) határozata 

önkormányzati tulajdonban lévő faház hasznosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/12/ pontja szerinti hatáskörében eljárva 

 

1. úgy dönt, hogy az önkormányzati tulajdonban lévő, Ipari Parkban található faházat az 1/ számú 
Óvoda térítésmentes használatába adja, határozatlan időre, 60 napos felmondási idővel/ ! faház 
elszállításával kapcsolatos költségek a használatba adót terhelik/ 

 

Határidő: határozathozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a használati megállapodás előkészítésére/ 
 

Határidő: 2024; március 15; 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia Jegyző 

 

3. felhívja az alpolgármestert a használati megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: 2024; március 30; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 

(53/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 
 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót! Gyakorlatilag itt most sorba olyan kérelmek jönnek, 
amik évről évre visszatérőek. Ugye itt egy vallási tevékenységet végző magánszemély kérte a 
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bizottságtól a közterület-használati díj mellőzését. Tavaly a bizottság támogató döntést hozott, tehát 
eltekintett a közterület-használati díj megfizetésétől/ 
 

Bomba Gábor elnök: Mindig elengedtük azzal, hogy akkor gazdasági tevékenységet ne folytasson ott/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

55/2024; (II;28;) határozata 

Bödő Martin Krisztofer közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/1 pontjában, továbbá a közterületek használatáról szóló 
4/2019/ (II/5/) önkormányzati rendelet 15/ § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, 
Bödő Martin Krisztofer vallási tevékenység végzése kapcsán benyújtott, a közterület használati díj 
elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez 
azzal, hogy gazdasági tevékenység a közterületen nem végezhető/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 

(54/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Van valami kiegészítés ezzel kapcsolatban? Nincs/ !kkor ugyanarra szavaznánk, 
mint az előbb/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

56/2024; (II;28;) határozata 

Varga Sándor közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/1 pontjában, továbbá a közterületek használatáról szóló 
4/2019/ (II/5/) önkormányzati rendelet 15/ § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, 
Varga Sándor vallási tevékenység végzése kapcsán benyújtott, a közterület használati díj elengedésére 
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vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez azzal, hogy 
gazdasági tevékenység a közterületen nem végezhető/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. napirendi pont: 

Közterület-használati díj mellőzése iránti kérelem 

(55/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Évről-évre visszatérően, a Bottyán hegyi !BC néven működő üzlet 

kérelméről van szó gyakorlatilag, a bizottság most már hosszú évek óta az 50%-os díjmérséklést hagyta 
jóvá/ 
 

Bomba Gábor elnök: !z 50 százalékra szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

57/2024; (II;28;) határozata 

Zsók Beatrix közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ 
mellékletének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 12/ pontjában kapott felhatalmazás, 
valamint közterületek használatáról szóló 4/2019/ (II/5/) önkormányzati rendelet 15/ § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, a Zsók Beatrix vegyesbolt működtetése céljából 
történő saját tulajdonú ideiglenes pavilon elhelyezése és üzemeltetése kapcsán benyújtott, a 
közterület használati díj mérséklésére vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület 
használati díj 50-%-ának mellőzéséhez/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

9. napirendi pont: 

!z ESŐM!NÓK Tolna Megyei !utistákért Egyesület közterület használati díj mellőzése iránti 
kérelme 

(56/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 
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Bomba Gábor elnök: Esőmanók közterület-használati díj mellőzése iránti kérelem. Ez is talán minden 
évben itt van előttünk, 56-os számú előterjesztésként került kiküldésre. !ndrás? 

 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Nincs kiegészíteni valóm/ 
 

Bomba Gábor elnök: !z elengedésre szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

58/2024; (II;28;) határozata 

az ESŐM!NÓK Tolna Megyei !utistákért Egyesület közterület használati díj mellőzésére vonatkozó 
kérelméről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/1 pontjában, továbbá a közterületek használatáról szóló 
4/2019/ (II/5/) önkormányzati rendelet 15/ § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, az 
ESŐM!NÓK Tolna Megyei !utistákért Egyesület Jótékonysági Futás lebonyolítása kapcsán benyújtott, 
a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület 
használati díj mellőzéséhez/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Állásfoglalás fizető parkolóhelyek térítésmentes használatára 

(58/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót! Gyakorlatilag itt is ugye már gyakorlattá vált. Ugye 

az előző évben is a borvidéki borversenyhez kapcsolódóan a Hegyközség kérte az önkormányzatot, 
hogy a Babits Mihály Kulturális Központban kerül megrendezésre a borverseny, hogy ehhez 

kapcsolódóan, erre a napra gyakorlatilag 20-25 gépjárműnek a térítésmentes parkolását tegye 
lehetővé a város. Tavaly a bizottság ezt támogatta, most is gyakorlatilag ugye az szerepel az 

előterjesztésben, 2 változat van, hogy támogatja ezt a bizottság vagy hogy nem támogatja, erről kell 
döntést hozni. Emlékeim szerint tavaly ezt úgy oldották meg, hogy kaptak egy kis kártyát, tehát nem 
volt lezárva úgy konkrétan 20 darab parkolóhely a részükre, hanem kaptak kártyát a Vagyonkezelő Kft-

től és azt kitették és azzal volt/ 
 

Bomba Gábor elnök: Javaslom a kérelem támogatását/  
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

59/2024; (II;28;) határozata 

a Szekszárdi Hegyközség térítésmentes parkolóhelyhasználat iránti kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ 
mellékletének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 5/12/ pontjában rögzített feladata alapján 
eljárva, a Szekszárdi Hegyközségnek a 2024/ március 20-án megrendezésre kerülő 2024/ évi Szekszárdi 
Borvidéki Borversenyhez kapcsolódóan parkolóhelyek térítésmentes használata tárgyában benyújtott 
kérelmét támogatja és javasolja az alpolgármesternek a közterületi parkolók üzemeltetéséről és a 
parkolási díjakról szóló 5/2015/ (II/11/) önkormányzati rendelet 5/ § (6) bekezdése szerinti előzetes 
hozzájárulás megadását/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

   Gyurkovics János alpolgármester 

   Bartal Zoltán Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; ügyvezető igazgató 

 

11. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;;/2024; (<;) önkormányzati 
rendelete  a településkép védelméről szóló 8/2021; (III; 8;) önkormányzati rendelete módosításáról 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(37/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

Herr Teréz főépítész: ! közgyűlés tárgyalta már a januári ülésén, egy előzetes szándéknyilatkozatot 
kellett hozni, de tulajdonképpen a rendeletmódosítás a felsőbb szintű jogszabálynak, 

kormányrendeletnek való megfelelőséget kell biztosítsa/ ! rendeletnek az a lényege, hogy annál 
szigorúbb szabályozást helyi szinten nem szabad előírni, és most tulajdonképpen azokat a pontokat 
húztuk ki egyszerűen a helyi rendeletünkből, amik szigorúbbak voltak a kormányrendeletnél, tehát 
mindössze ennyi történt. Azt gondolom, hogy ebben nagyon valós döntési lehetőség nem is nagyon 
van, hanem éppen ezt kényszerűségből így kell elfogadni/ 
 

Bomba Gábor elnök: Tudnál mondani egy-két példát, amiben szigorúbbak voltunk? 

 

Herr Teréz főépítész: Szigorítási lehetőségünk volt és annak idején élt ezzel az önkormányzat, az egyik 

az nagyon egyszerű, mert darabszámot korlátoztunk, ezt nem lehet megtenni, a másik pedig az olyan 
részek, ahol minimális mértékben formai előírásokat határoztunk meg, ezt sem lehet megtenni, tehát 
összességében így tudom összefoglalni, de egyébként az előterjesztésnek melléklete az eredeti 
rendelet, amiben pirossal meg áthúzva jelölve van, hogy miket hoztunk ki belőle, tehát itt a jogász 
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kollégákkal nagyon össze kellett dugni a fejünket, hogy tulajdonképpen mi az, ami szigorításnak 
értelmezhető, meg nem annak értelmezhető, tehát itt nagyon ilyen határmezsgyéjén mozgott, hogy 
mi az, amit törülnünk kell és mit nem, de tulajdonképpen az állami főépítész és a Közigazgatási Hivatal 
elfogadta, kiadták a záró véleményt, hogy ebben a formában javasolják elfogadásra a Közgyűlésnek/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

60/2024; (II;28;) határozata 

a településkép védelméről szóló 8/2021; (III; 8;) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a településkép védelméről szóló 8/2021/ (III/ 8/) önkormányzati rendelete módosításáról szóló 
rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ 
 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

12. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének<</2024; (<<) önkormányzati 
rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004; (XII; 1;) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(47/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót/ Nevezhetjük technikai jellegű módosításnak, ugye 

bizonyos időközönként, ilyen negyedévente behozzuk a közgyűlés elé a vagyonrendeletnek a 
felülvizsgálatát, módosítását az időközben bekövetkezett változásoknak az átvezetése céljából, tehát 
itt is jelen előterjesztés is ezt tartalmazza, a legutóbbi módosítás óta az önkormányzat vagyonában a 
bizottság, vagy a közgyűlés által hozott döntések következtében bekövetkezett változásoknak az 
átvezetése történik az egyes mellékletekben/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

61/2024; (II;28;) határozata 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004; (XII; 1;) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ (XII/ 1/) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ 
 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

13. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén keletkező, nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz ideiglenes begyűjtésére irányuló szerződés megkötésére- 

Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(36/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Máté Péter bizottsági tag elhagyja az üléstermet. Jelen van 3 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót! Tisztelt bizottság! Szintén évről-évre visszatérő 
téma ez, minden évben ki kell írnunk pályázatot, illetve pontosabban beszerzési eljárást a nem 
közművel összegyűjtött háztartási hulladék szállítására, ez eddig sem volt eredményes, idén vagy hát 
tavaly decemberben sem volt eredményes. Ilyenkor az az eljárás, hogy az eredménytelenséget közöljük 
a vízügyi hatósággal, aki kijelöl egy szolgáltatót/ 3-4 éve a Laczkómotort jelöli ki a hatóság, innentől 
kezdve nekünk szerződést kell vele kötni/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! kiküldött határozati javaslatra szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal 

elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

62/2024; (II;28;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén keletkező, nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz ideiglenes begyűjtésére irányuló szerződés megkötéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén keletkező, nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz ideiglenes begyűjtésére irányuló szerződés megkötésére” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ 
 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 
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14. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Egészségügyi Gondnoksága 
üzemeltetésében lévő létesítményeinek takarítási feladatainak ellátása II;” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(61/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Máté Péter bizottsági tag visszatér az ülésterembe. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni, az előterjesztés tartalmaz 
mindent, a legjobb ajánlatot az F&F tette/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! kiküldött határozati javaslatra szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

63/2024; (II;28;) határozata 

„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Egészségügyi Gondnoksága üzemeltetésében 
lévő létesítményeinek takarítási feladatainak ellátása II;” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló 

döntésének jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a JÓL KIT!K!RÍTUNK Kft/ (7100 Szekszárd, Sipos Márton utca 5/), az   F & F Takarító, 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (7100 Szekszárd, Széchenyi utca 30/ b/ ép/), a 
DUN!COM Plus Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (7100 Szekszárd, 
Obsitos utca 2/), és a TAGE Kft. (7200 Dombóvár, Gárdonyi utca 5/) ajánlatának érvényessé 
nyilvánításáról/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Egészségügyi Gondnoksága 
üzemeltetésében lévő létesítményeinek takarítási feladatainak ellátása II;” tárgyú beszerzési 
eljárás lezárásának elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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3. dönt a legalacsonyabb ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, F & F Takarító, 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (7100 Szekszárd, Széchenyi utca 30/ b/ ép/) nyertes 

!jánlatevőként történő kihirdetéséről, és a szerződést az ajánlatban szereplő vállalásoknak 
megfelelően megköti. 

Megnevezés 

Takarítási szolgáltatás 

Nettó ajánlati 
ár (Ft/hó) 

 

Áfa 

27% 

Bruttó ajánlati 
ár (Ft/hó) 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 
7100 Szekszárd, Ybl Miklós utca 1; szám 

alatti SZMJVÖ Egészségügyi 
Gondnoksága és Szekszárdi Védőnői 

Szolgálat 

173.000,- 46.710,- 219.710,- 

2. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 
7100 Szekszárd, Kandó Kálmán utca 10; 

szám alatti Gyermekorvosi rendelő 

95.000,- 25.650,- 120.650,- 

3/ Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 
7100 Szekszárd, Szent István tér 18; szám 

alatti Gyermekorvosi rendelő 

173.000,- 46.710,- 219.710,- 

4. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 
7100 Szekszárd, Ybl Miklós utca 1; szám 

alatti Felnőtt- és Gyermekorvosi Ügyeleti 
Központ 

286.000,- 77.220,- 363.220,- 

5. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 

7100 Szekszárd, Hunyadi u; 2; szám alatti 
Felnőtt háziorvosi rendelő 

115.000,- 31.050,- 146.050,- 

6. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Egészségügyi 

Gondnoksága üzemeltetésében lévő, 
7100 Szekszárd, Kadarka u; 27-29; szám 

alatti Felnőtt háziorvosi rendelő 

85.000,- 22.950,- 107.950,- 

 

Mindösszesen (ajánlati ár) 
(1.+2.+3.+4.+5.+6.): 

Nettó ajánlati 
ár (Ft/hó) 

 

Áfa 

27% 

Bruttó ajánlati 
ár (Ft/hó) 

 

927.000,- 250.290,- 1.177.290,- 
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Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

15. napirendi pont: 

„Bútorbeszerzés az Illyés Gyula Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer (KSZR) számára;” 
tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének jóváhagyásáról   
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tisztelt bizottság! Ez a bútorbeszerzés a Könyvtárellátó rendszeren 
keresztül történik, nem az önkormányzat költségvetéséből. Amikor a bizottság döntött az eljárás 
megindításáról, 5 ajánlattevőt javasolt, sajnos ebből az 5 ajánlattevőből csak a THELEFA Faipari és Építő 
Korlátolt Felelősségű Társaság adott ajánlatot, az ő ajánlatát az előterjesztés tartalmazza. Azért hozzuk 
be ilyen gyorsan, mert itt és az Iregszemcsei Könyvtárnál már március 30-ára kéne egy szállítási 
határidőt prezentálni ennek a vállalkozónak, ezért nem várunk jövő hétig, tehát szeretnénk a tisztelt 
bizottság döntését mielőbb/ Ez az egy ajánlat volt, ezt javasoljuk elfogadásra/ 
 

Bomba Gábor elnök: Kérem a hivatalt, hogy a jövőben tájékoztassa a bizottságokat, ha olyan 

ajánlattevőt ajánl, aki még csak ajánlatot sem ad, pedig felkértük, mert lehet, hogy erre mind nem 
tudunk emlékezni, de akkor kérnénk egy ilyen tájékoztatást/ 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Természetesen/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

64/2024; (II;28;) határozata 

„Bútorbeszerzés az Illyés Gyula Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer (KSZR) számára;” 
tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének jóváhagyásáról   

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a THELEF! Faipari és Építő Korlátolt Felelősségű Társaság (7130 Tolna, Bethlen Gábor 
utca 8.) ajánlatának érvényessé nyilvánításáról/ 
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Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a „Bútorbeszerzés az Illyés Gyula Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer (KSZR) 
számára;” tárgyú beszerzési eljárás lezárásának elfogadásáról az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt a legalacsonyabb ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, THELEF! Faipari és 
Építő Korlátolt Felelősségű Társaság (7130 Tolna, Bethlen Gábor utca 8/)  nyertes 

!jánlatevőként történő kihirdetéséről, és a szerződést az ajánlatban szereplő vállalásoknak 
megfelelően megköti. 

Megnevezés: "Bútorbeszerzés az 
Illyés Gyula Könyvtár 

Könyvtárellátási Szolgáltató 
Rendszer (KSZR) számára" 

!jánlati ár 
(nettó Ft) 

ÁF! (27%) !jánlati ár 
(bruttó Ft) 

1; feladat Bútorbeszerzés 
Iregszemcse település könyvtárában: 4 575 900 Ft 1 235 493 Ft 5 811 393 Ft 

2; Bútorbeszerzés Nagyszokoly 
település könyvtárában: 2 301 600 Ft 621 432 Ft 2 923 032 Ft 

3; feladat Bútorbeszerzés Závod 
település könyvtárában: 1 423 950 Ft 384 467 Ft 1 808 417 Ft 

Mindösszesen ajánlati ár (az 1 
feladat+2 feladat+ 3 feladat): 

8 301 450 Ft 2 241 392 Ft 10 542 842 Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

16. napirendi pont: 

Javaslat a „Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által saját 
forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt meghaladó 
értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói 
feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban indított beszerzési 
eljárás lezárásáról szóló döntés jóváhagyására 

(63/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Emlékeztetőül mondanám el még egyszer és tennék egy javaslatot 
a közgyűlési vagy a bizottsági határozatokhoz, a cím az egy ilyen általános megfogalmazás, azonban 

ahogy meg is beszéltük és korábban erről született döntés, három eljárásra szerezzük be a 
közbeszerzőt, kizárólag a takarításra, z FVS stratégiákra és óvodák közül esetleg a teljes kivitelezésre a 

kiválasztott óvoda esetében/ Ezzel szeretném kiegészíteni/ Javasoljuk, hogy a kedvezőbb ajánlatot adót 
fogadjuk el ennél a 3 eljárásnál, a továbbiakban közbeszerzési eljárást kell majd a későbbiekben 
lefolytatni. Az Ita bonum kft-t javasoljuk kihirdetni nyertesként, ők adták a legkedvezőbb ajánlatot, a 

kettő közül ő volt a jobb/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: !z a kérdésem, hogy mi az oka annak, hogy csak 3 határozott eljárásra 
bízzuk meg a győztest, tehát ezt nem értem/  
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: !zért, mert 2023. november 8-án változott a Kbt/ és kikerült a 
közbeszerzési tanácsadó, mint kivételi kör, tehát közbeszerzésköteles, most erre a 3 sürgős eljárásra 
próbáltunk beszerezni, de utána nekünk közbeszerezni kell a közbeszerzőt, ezután nem lehet beszerzés 
tárgya az egybeszámítási kötelezettség miatt, tehát akkor már közbeszerezni kell a további eljárásokra. 

 

Máté Péter bizottsági tag: Ki bonyolítja a közbeszerző közbeszerzését és a közbeszerzés nyilvános lesz 
vagy meghívásos? Ez mi alapján fog eldőlni? Nem igazán értem a logikát/ 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Hát egyetlen szerződő partnerünk van, akivel állandóan és 
határozott idejű megbízásunk van, tudtommal 24-ig/ 24 végéig talán ez a Gondos Ügyvédi Iroda, tehát 
ő velük dolgozunk majd, a szerződés vége előtt maga helyett beszerez egy közbeszerzőt, tehát akkor 
nyilván értelemszerűen ő már nem is fog indulni a közbeszerzésen, az, hogy meghívhatunk-e, tehát 
lehet-e közbeszerezni, ezt ennyire mélységében én nem ismerem ezt a szabályt, hogy milyen esetben 
lehet meghívni, tehát én azt gondolom, hogy a közbeszerzőt nyílt eljárásban kell beszerezni, de erre 

mondtam, hogy ezzel kapcsolatban még várunk állásfoglalást/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! Gondos Ügyvédi Irodától sem szerezhettünk be semmit, hiszen az is 
egybeszámít, mint mindenki, tehát őt sem bízhatjuk meg semmivel, sem azzal, hogy a közbeszerzést 
megcsinálja, közbeszerzőnek sem a másik típusú dologgal. Ez az egyik problémám, a másik, hogy nem 
látok értékhatár elemzést, ami alapján ez közbeszerzés alá esne, tehát hol van az az összeg, ami alapján 
eldől? Nem látok se 15 milliós, se semmilyen összeget, közbeszerzési értékhatárok megvannak és 
gondolom a hatóság is ezért nem válaszol, mert azt nekik be kell küldeni, gondolom. Fogalmunk sincs, 

hogy mekkora összeg, közbeszerzés köteles-e, tehát kéne egy kalkulációt látnunk itt a bizottság előtt, 
hogy lássuk, hogy egyáltalán egy, hogy mennyi olyan összeg van még, ami esetleg szabad, tehát még 
valamit be tudunk szerezni vagy már kimerítettük az egybeszámítás miatt ezt a keretet. Ezt én 
hiányolom és majd szeretném kérni, hogy kapjunk erről tájékoztatást/ 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Jó, hát mindenképpen, de ehhez nem kell túl nagy elemzés, hogy 
tudjuk, hogy az út közbeszerzést már elindítottuk, hogy tudjuk, hogy ezek az árajánlatok közül, ha csak 

mondjuk a kettő közül, akik nem nyert, tehát a Deák Ügyvédi Iroda kettő és fél milliós ajánlatát nézzük, 

abból ez a 3 eljárás hét és fél millió és februárban járunk, tehát éven belül akkor hamar kimerítjük a 15 

milliót. Most kaptunk halleluja egy kedvezőbb ajánlatot, másfélmillió csak ez, ami bennünket érint, 

alapvetőleg így nem merítjük ki, de ezt mi előre nem láthattuk, tehát mi abban a hiszemben voltunk, 
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hogy a sürgősekre beszerezzük és utána pedig megfelelő mederbe tereljük ezt az eljárást. Ha a 15 

milliót kimerítjük, muszáj közbeszerezni álláspontom szerint, de úgy lesz, a jogi keretek között, ahogy 
a bizottság szeretné természetesen/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! közbeszerzési értékhatár eléréséig javaslom a szerződéskötést/ Ha ez így 
mégsem jó, akkor a következő ülésre visszahozzátok ezt a témát úgyis/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

65/2024; (II;28;) határozata 

a „Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által saját 

forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt meghaladó 
értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói 

feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban indított beszerzési 
eljárás lezárásáról szóló döntés jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/b/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. dönt a Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által 
saját forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt 
meghaladó értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban kiírt 
közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban az !god Ügyvéd Iroda (7100 

Szekszárd, Táncsics Mihály utca 6/1;) !jánlattevő ajánlatának az érvénytelenné nyilvánításáról, 
tekintettel arra, hogy ajánlata nem felel meg az árajánlattételi felhívásban és a dokumentációban 
meghatározott feltételeknek, 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által 
saját forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt 
meghaladó értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban kiírt 
közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban az ITA BONUM Kft. (7140 

Bátaszék, Babits u; 10/a/2;)  és a Deák Ügyvéd Iroda (7100 Szekszárd, Jókai utca 22; fsz; 1-2.)  

ajánlattevők ajánlatának érvényessé nyilvánításáról, mivel ajánlatuk megfelel az ajánlattételi 
felhívásban és a dokumentációban rögzített feltételeknek, megfelelően igazolták a szakmai 
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tevékenység végzésére vonatkozó alkalmasságukat és benyújtották az összes előírt 
dokumentumot a felhívásban foglaltaknak megfelelően. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

3. dönt a Megbízási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, az Önkormányzat 
tagságával működő társulása által fenntartott intézménye és a Polgármesteri Hivatala által 
saját forrásból és európai uniós forrásból lefolytatandó nemzeti értékhatárt elérő és azt 

meghaladó értékű közbeszerzési eljárásokhoz kapcsolódóan felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátására, az eljárások előkészítésére, lebonyolítására” tárgyban kiírt 
közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárás eredményessé nyilvánításáról. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

4. dönt a gazdaságilag legelőnyösebb ajánlatot benyújtó, ITA BONUM Kft. (7140 Bátaszék, Babits u; 
10/a/2.) nyertes !jánlatevőként történő kihirdetéséről, és vele a szerződés megkötéséről a 
közbeszerzési értékhatár elérésének összegéig- az egybeszámítást figyelembe véve- az 

ajánlatában szereplő vállalásoknak megfelelően. 
! szerződés tárgyára vonatkozó ajánlat, az ajánlattevő által kért ellenszolgáltatás (Ft): 

Nemzeti eljárásrend 

Eljárás fajtája Eljárás lebonyolításának nettó díja (Ft) 
1. Kbt/ 112/ § szerinti hirdetménnyel induló nyílt 
eljárás 

 

1/1/ Építési beruházás nettó 1;500;000,- Ft 

1/2/ Szolgáltatásmegrendelés nettó 1;000;000,- Ft 

2/ Kbt/ 112/ § szerinti hirdetménnyel induló 
tárgyalásos eljárás 

 

2/1/ Építési beruházás nettó 1.500.000,- Ft 

2/2/ Szolgáltatásmegrendelés nettó 1;000;000,- Ft 

3/ Meghívásos eljárás nettó 500;000,- Ft 

4/ Versenypárbeszéd és Keretmegállapodásos 
eljárás 

nettó 500;000,- Ft 

5/ Keretmegállapodásos eljárás második 
szakaszának lebonyolítása 

nettó 200;000,- Ft 

 

Uniós eljárásrend 

Eljárás fajtája Eljárás lebonyolításának nettó díja (Ft) 
1/Nyílt eljárás  

       1/1/Építési beruházás nettó 1;800;000,- Ft 

       1/2/ Szolgáltatásmegrendelés nettó 1;000;000,- Ft 

2/Meghívásos eljárás nettó 800.000,- Ft 

3/ Hirdetmény közzétételével induló 
tárgyalásos eljárás 

nettó 800;000,- Ft 
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4/ Versenypárbeszéd és Keretmegállapodásos 
eljárás 

nettó 500;000,- Ft 

5/ Keretmegállapodásos eljárás második 
szakaszának lebonyolítása 

nettó 500;000,- Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére/  
 

Határidő: döntéshozatalt követő 10 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: ! ülés végére értünk/ Kérem, hogy teremtsük meg a zárt ülés feltételeit/  
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 55 perckor berekeszti. A 

bizottság zárt ülésen folyatja munkáját;  
 

K.m.f 

 

 

Máté Péter 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

  

 

 

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika    és    Biró Zsófia és Sudár Dávid 

  igazgatóságvezető                adminisztrátor 

Bomba Gábor 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 


